
                             

Amendement Breedband 
 

De raad van de Gemeente Nieuwkoop in vergadering bijeen op 20 mei 2014 ter behandeling van 

raadsbesluit nummer 2014-050 inzake de Aanpak Breedband Gemeente Nieuwkoop 

 

Constaterende: 

- Dat er een behoefte is aan toegang tot breedbandinternet voor ieder bedrijf, instelling en inwoner 

van de gemeente Nieuwkoop 

- Dat de focus van het raadsvoorstel, raadsbesluit, plan van aanpak en haalbaarheidsanalyse 

eenzijdig gericht is op een nieuw gemeentebreed glasvezel netwerk.  

- Dat het realiseren van zo’n netwerk een miljoenen investering vergt. 

 

Overwegende: 

- Dat ontwikkelingen (technisch, maar ook niet technisch)   op het gebied van breedband razendsnel 

gaan. 

- Dat een groot deel van de gemeente Nieuwkoop al toegang heeft tot breedband, maar dat met 

name de buitengebieden en industrieterreinen een probleem vormen. 

- Dat er niet gekeken is naar verschillende andere technologieën en oplossingen die ingezet kunnen 

worden om gebieden te kunnen aansluiten op breedband. 

-  

Concluderende 

- Dat het besluit de verschillende mogelijkheden voor breedband verbindingen in overweging moet 

nemen. 

- Dat de Raad en de inwoners adequaat moeten worden geïnformeerd om de wenselijkheid van 

alternatieven te evalueren. 

- Dat het plan van aanpak moet worden geactualiseerd en moet worden aangepast aan het meest 

passende alternatief voor de Gemeente Nieuwkoop. 

 

Besluit: 

Het Raadsbesluit te vervangen door: 

1. Kennis te nemen van het Plan van aanpak breedband gemeente Nieuwkoop; 

2. In te stemmen met het voornemen om in de Gemeente Nieuwkoop breedband toegang te 

realiseren voor alle inwoners, bedrijven en instellingen; 

3. Een stap 0 toe te voegen aan het stappenplan van het plan van aanpak: Eerst helder in beeld 

brengen welke soorten toegang er nu zijn en waar beter toegang gewenst is. Vervolgens een 

toekomst gerichte analyse te maken van de alternatieven waarbij de financieringsmogelijkheid, 

haalbaarheid en de houdbaarheid worden meegenomen; 

4. Dat alvorens stap 1 kan worden uitgevoerd, akkoord van de Raad noodzakelijk is. Mogelijk leidt 

dit tot een aangepast stappenplan en een herdefinitie van de rol van de gemeente. Uiterlijk 16 

oktober wordt het plan voorgelegd in de Besluitvormende Raad.  

 

en gaat over tot de orde van de dag. 
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